

《单词百科:piecewise是什么意思?piecewise怎么发音?piecewise的解释和用法》

英语单词piecewise是什么意思?piecewise怎么读?piecewise怎么发音?简答网为您整理了piecewise的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



piecewise怎么读

piecewise的读音: ['pi:swa z]

piecewise的意思

1、adv.分段地;

piecewise的相关词组

- 1、piecewise linearity 分段线性;
- 2、piecewise linear system 分段线性系统

- 3、piecewise continuous 分段连续[的];
- 4、piecewise linear machine 分段线性机;
- 5、piecewise polynomial 分段多项式;
- 6、piecewise linear [医]分段线性;
- 7、piecewise linear regression 分段线性回归;
- 8、piecewise linear model 分段线性模型;
- 9、piecewise approximation 分段近似;分段逼近

piecewise的双语例句

- 1、The nonlinear response and bifurcation of piecewise dynamic system are investigated.

研究了存在分段线性情况下动力学系统响应的分叉.

- 2、Aspline curve is presented which interpolates given points and tangent directions with piecewise involute of circle.

利用拼接的圆渐开线实现对平面上的数据点及其切向的插值.

- 3、It piecewise modeled turn-on-off transient of IGBT, and simulated the static characteristics by curve fitting method.

模型分阶段模拟IGBT的开关瞬态过程,
并采用曲线拟合的方式实现对IGBT稳态特性的建模.

- 4、This paper discusses the method of building state model directly from the piecewise linear function.

讨论了状态模型的建立方法,可以直接从分段线性函数求得.

- 5、B-splines are piecewise polynomial curves that have a parametric representation.

最后,B样条,之前曾经提到过,是由分段(很多基础曲线片断组成)参数化表示的多项式曲线组成.

- 6、The analysis and design of piecewise linear systems is the main contents of this paper.

本论文主要研究分段线性系统的控制问题.

7、A class of piecewise-linear capacitor is a single operational amplifier based on the algebraic n-port theory.

综合方法的基本依据是代数端口理论和运算放大器的饱和特性.

8、However, up to now, main research works are only limited to piecewise linear affine systems.

然而, 迄今为止, 主要的研究工作仅局限于分段线性仿射系统.

9、The improved piecewise linearization model is proposed based of the AC arc theory.

利用交流电弧理论,建立了电弧炉伏安特性分段线性化模型.

10、Taking the piecewise quadratic B spline as the scale function, a multiresolution plane element is developed.

本文给出了多分辨率单元的基本概念,并以分段二次B样条函数为尺度函数建立了一种多分辨率平面单元.

11、A three-phase watt-hour meter with function of piecewise measuring in real time is designed and realized.

设计实现了具有实时分段计量功能的 三相 电能表.

12、A delay difference equation with piecewise constant nonlinearity is studied.

讨论一类非线性时滞差分方程.

13、Bifurcation and chaos of periodic motions of a single-degree-of-freedom system with piecewise-linearity is studied.

研究了一类 单自由度 分段线性系统周期运动的分岔和混沌现象.

14、This paper proposes a piecewise geometric approach to parametrize a kind of quartic implicit algebraic surface.

针对一类四次隐式代数曲面,提出一种基于分片的几何参数化方法.

15、We obtain an upper bounded estimate for the convergence rate of the piecewise linear interpolation.

摘要给出了分段线性插值收敛速度的一种估计.

以上是简答网为您整理的piecewise怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于piecewise

的用法、piecewise的释义、p

iecewise的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/piecewise>

